
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 12. 12. 2023 v Thákurova 9, 347

Účastníci:
● Albert Havliček (Bert)
● Standa Lepič (online)
● Štěpán Pechman (stepech)
● Matyáš Rak (Maty)
● Kryštof Prášil
● Petr Vilímek (online)

20:14 - Štěpán zahajuje schůzi se slovy: Zahajujem schůzi.

1. Schválení programu schůze
Usnesení 01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut)
2. Schválení nového volebního řádu FIT++ (typ: hlasování, délka: 20minut)
3. Počet členů představenstva pro volební období 2024-2025 (typ: hlasování,

délka: 5 minut)
4. Různé (typ: diskuze, délka: 5 minut)

4-0-0 Přijato

2. Schválení nového volebního řádu FIT++
Drobné úpravy a typografické boje s Google Dokumenty
Stepech: Proč to nepíšem v LaTeXu?

Usnesení 02
Představenstvo FIT++ schvaluje Volební řád klubu FIT++ ve formátu zaslaném
emailem na adresy členů Představenstva ve 20:58.
4-0-0 Přijato

3. Počet členů představenstva pro volební období 2024-2025
Stepech: Dáme zase pět členů? Má někdo něco proti?
Všichni: Ne
Stepech: To jste odpovídali na to první?

Usnesení 03
Představenstvo klubu FIT++ stanovuje počet členů představenstva pro období
2024-2025 na pět členů.
4-0-0 Přijato
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4. Různé
Stepech: Už jsme tu hodinu, takže určitě nic nemáte do bodu různé.
Standa: Mám.
Já to rychle projedu. Nějaké dvě HR dámy z Ernst Young. Bavili jsme se o tom, že
všechno stačí řešit domluvou, nemusíme řešit žádné oficiality.

● Akce u nich ve firmě (Florenc), pravděpodobně přednáška/y od jejich odborníka
na technická témata.

● Počet účastníků na nás. Limit je až někde u 90 lidí.
● Nabízejí podporu za nějaký druh reklamy na naší akci, zatím jsme neřešili

konkrétní detaily. Zaujal je orienťák, který viděly na FB. Zmínil jsem i FIT párty
jako akce s velkým dosahem, také je to zaujalo.

● Pokud tahle akce dopadne z obou stran dobře, chtěli by spolupracovat
dlouhodobě a podobné akce dělat třeba 2x ročně.

● Prý takhle spolupracují s více kluby.

Další diskuze…

21:34 - Schůze ukončena

Stránka 2 z 2


